
O B E C  M A L C O V  
 

Z Á P I S N I C A 
 

z 4. riadneho zasadnutia (2023) Obecného zastupiteľstva v Malcove,  
konaného dňa 12. apríla 2023 

 
 

Prítomní členovia OZ: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu č. 1 , celkom 8 
Neprítomní členovia OZ:  Ján Jakub –ospravedlnený 
Prizvaní: Ing. Martin Kaľata - hlavný kontrolór obce, 

 
 

Otvorenie zasadnutia 
 

ROKOVANIE 
 
 
1. Otvorenie, kontrola spôsobilosti OZ rokovať a uznášať sa, určenie zapisovateľa, schválenie 
programu zasadnutia 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Malcov (OZ) v čase o 18:00 hod. otvorila a viedla 
starostka obce. Konštatovala, že na zasadnutí je prítomných 8 poslancov, OZ je teda schopné 
rokovať a uznášať sa. Za zapisovateľa určila: JUDr. Alena Mašlárová. Zároveň predložila návrh 
programu zasadnutia OZ poslancom na schválenie. K predloženému programu rokovania neboli 
vznesené žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie č.  19/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: 
1. Konštatovanie starostu obce o spôsobilosti obecného zastupiteľstva rokovať a uznášať sa. 
2. Určenie zapisovateľa zápisnice: JUDr. Alena Mašlárová. 
 
B/  Schvaľuje: 
 
Program zasadnutia  OZ  nasledovne: 

1. Otvorenie, kontrola spôsobilosti obecného zastupiteľstva rokovať a uznášať sa, určenie 
zapisovateľa, schválenie programu 

2. Určenie overovateľov zápisnice a voľba členov návrhovej komisie 
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
4. Prerokovanie a schválenie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Malcov na roky 

2023-2030 
5. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Malcov č. 1/2023, ktorým sa určuje sadzobník 

poplatkov 
6. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Malcov  č.  2/2023 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v 
školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov 

7. Žiadosť Ing. pána Petra Džundu a pani Marianny Džundovej, obaja trvale bytom Pokroku 
14, 040 11 Košice o odkúpenie parcely C-KN č. 651/11 o výmere 40 m2 vytvorenej 
oddelením z parcely C-KN č. 651/1 o výmere 6174 m2 



8. Rôzne 
9. Záver 

 
 

Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, 
Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter Šoltés 
             
Za:     8                       Proti:     0                    Zdržal sa:   0 
 
 
2.  Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
 
Starostka obce určila za overovateľov zápisnice poslancov: Ján Džamba, Jana Gduľová. Do 
návrhovej komisie navrhla poslancov: Alena Poláková, Peter Šoltés, Ing. Lukáš Reviľak.  
 
Uznesenie č. 20/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: Určenie overovateľov zápisnice : Ján Džamba, Jana Gduľová 
 
B/ Volí návrhovú  komisiu v tomto zložení: Alena Poláková, Peter Šoltés, Ing. Lukáš Reviľak. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, 
Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter Šoltés 
             
Za:          8                           Proti:        0                        Zdržal sa:  0 
 
 
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
 
Starostka obce uviedla, že na zasadnutí OZ zo dňa 10. marca boli prijaté uznesenia č. 1- 18, pričom 
následne poukázala na to, že uznesenie OZ č. 10/2023 nepodpísala v lehote 10 dní ako jej ukladá 
zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v zmysle § 13 ods. 6 a využila ako starostka svoje tzv. 
sistačné právo, teda mechanizmus, kedy môže pozastaviť výkon uznesenia prijatého OZ. Uviedla, 
že sa po viacerých konzultáciách domnieva, že by predmetné uznesenia odporovalo zákonu, 
nakoľko v uznesení neboli presne identifikované osoby, ktorým by sa malo mal odpredať obecný 
pozemok, t.j okrem mena a priezviska tam nebol uvedený žiadny iný identifikačný údaj. Vzhľadom 
na uvedené, preto tento bod z minulého zasadnutia, dala opätovne prerokovať OZ. Starostka 
zároveň poukázala na možnosť OZ podľa § 13 ods. 8 zákona o obecnom zriadení trojpätinovou 
väčšinou hlasov všetkých poslancov potvrdiť uznesenie OZ, ktorého výkon bol pozastavený a to 
v lehote 3 mesiacov od jeho schválenia. Starostka opätovne apelovala na poslancov, aby zvážili 
využitie tohto inštitútu, nakoľko podľa jej názoru je uznesenie v rozpore so zákonom č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, pričom poukázala na rozhodovaciu prax 
prokuratúry v danej oblasti. Ďalej oznámila, že v riešení je uznesenie č. 6/2023, t.j.  žiadosť 
neziskovej organizácie S.O.S. n.o. o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej 
služby na rok 2023, uznesenie č. 9/2023, týkajúce žiadosti Adély Doležalovej o pridelenie 
nájomného bytu a uznesenie č. 12/2023 týkajúce sa zriadenia elektrických prípojok na miestnej 
osade, ostatné uznesenia sú splnené.  



 
Uznesenie č. 21/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Berie na vedomie: Informáciu starostky o kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
OZ. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, 
Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter Šoltés    
        
Za:              8                      Proti:          0                      Zdržal sa:  0 
 
 
4. Prerokovanie a schválenie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Malcov na roky 
2023-2030 
 
Starostka poslancov informovala, že Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja (ďalej 
„PHRSR“) je strednodobý dokument, ktorý predstavuje stratégiu trvalo udržateľného rozvoja obce, 
viacerých obcí či vyššieho územného celku. PHRSR obce Malcov na roky 2023 – 2030 má za úlohu 
predostrieť smerovanie tejto obce k vyváženému rastu a jej snahu o dosiahnutie čo 
najpozitívnejšieho efektu budúcich zmien. Projektové zámery sú stanovené v programovej časti. 
Akčný plán na obdobie trvania PHRSR pre Hospodársku, Sociálnu a Environmentálnu oblasť je 
zahrnutý v realizačnej časti. Aktuálnou témou je dobudovanie kanalizácie, ČOV, cestných 
komunikácií, chodníkov v obci, IBV. Realizácia projektových zámerov bude podmienená výzvami 
EÚ a finančnými prostriedkami z rezervného fondu. Doplnila, že obec spolupracuje s projekčnou 
kanceláriou. Uviedla, že OZ sa každý rok vráti k prehodnoteniu PHRSR okolo 6. mesiaca a určí si 
priority z hľadiska finančného vývoja obce, získania nenávratných finančných prostriedkov a 
výziev z eurofondov. Na tento rok je odsúhlasených viacero investícií, v 2. polroku sa môže 
uskutočniť spoločné stretnutie poslancov OZ a zadefinovanie priorít na ďalšie obdobie.  
 
Uznesenie č. 22/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Schvaľuje: Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Malcov na programové obdobie 
2023-2030. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, 
Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter Šoltés     
         
Za:          8                           Proti:    0                            Zdržal sa:  0 
 
 
5. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Malcov č. 1/2023, ktorým sa určuje sadzobník 
poplatkov 
 
Starostka obce predložila OZ návrh na schválenie VZN č. 1/2023, ktorým sa zrušuje a nahrádza 
VZN č. 1/2020 ktorým sa určuje sadzobník poplatkov. Starostka predloženie návrhu VZN 
odôvodnila, tak, že došlo k enormnému nárastu nákladov na energie, doterajšie poplatky za nájom 



Kultúrneho domu, Domu nádeje a ďalších nehnuteľností už nepostačuje na krytie cien energií 
a ostaných nákladov spojených (upratovanie, údržba). Vzhľadom na uvedené preto starostka 
navrhla poplatky upraviť tak, aby reflektovali súčasné náklady na energie a infláciu.  
 
Návrh VZN č. 1/2023 bol zverejnený na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce od 24.3.2023 do 
9.4.2023. V stanovenej lehote neboli podané zo strany obyvateľov obce žiadne pripomienky. 
 
Starostka obce otvorila diskusiu k bodu, prihlásila sa poslankyňa JUDr. Alena Mašlárová, ktorá 
uviedla, či by nebolo vhodné do prílohy zahrnúť aj prenájom za stôl a lavičky tzv. pivná súprava, ak 
by si ju občania chceli prenajať. Poukázala na to, že doteraz bola za prenájom jedného kusu 
stanovená suma 2,- € za deň za kus (stôl+lavičky). Poslanci sa zhodli, že cena by mohla ostať tá istá 
ako bola upravená v staršom VZN, nakoľko s prenájmom nie je spojená spotreba energií. 
 
Následne predniesla poslankyňa Mašlárová pozmeňujúci návrh na zmenu prílohy predmetného 
VZN a to tak, aby sa tam doplnil poplatok za prenájom pivnej súpravy (stôl a lavičky) a to vo výške 
2,- €/kus na deň. 
 
Do diskusie sa už neprihlásil nikto, tak starostka ukončila diskusiu. 
 
Starostka následne dala hlasovať o pozmeňujúcom návrhu, ktorý predniesla poslankyňa JUDr. 
Alena Mašlárová. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, 
Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter Šoltés 
 
Za: 8  Proti: 0  Zdržal sa: 0 
 
Na základe hlasovania poslancov bol pozmeňujúci návrh prijatý počtom hlasov 8. 
 
Následne starostka požiadala návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia s ohľadom na 
schválený pozmeňujúci návrh. 
 
Uznesenie č. 23/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Schvaľuje: všeobecné záväzné nariadenie obce Malcov č. 1/2023 ktorým sa určuje sadzobník 
poplatkov v znení pozmeňujúceho návrhu. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, 
Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter Šoltés    
          
Za:             8                        Proti:         0                       Zdržal sa: 
 
 
6. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Malcov  č.  2/2023 o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v 
školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov 
 



Starostka obce predložila OZ návrh na schválenie VZN č. 2/2023, ktorým sa zrušuje a nahrádza 
VZN č. 5/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné 
náklady a podmienky úhrady v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov. 
Z dôvodu, že bol prijatý zákon č. 65/2023 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 417/2013 Z. z. o 
pomoci v hmotnej núdzi a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a 
ktorým sa menia a dopĺňajú niektoré zákony a podľa zákona č. 544/2010 Z. z. o dotáciách 
v pôsobnosti Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR, ktorou sa od 1. mája 2023 zavádzajú 
tzv. obedy zadarmo pre deti v poslednom ročníku materskej školy a žiakov základnej školy a aj 
z dôvodu úpravy výšky dotácie na podporu výchovy k stravovacím návykom dieťaťa, je potrebné 
tieto skutočnosti zakomponovať do nového VZN č. 2/2023. 
 
Návrh VZN č. 2/2023 bol zverejnený na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce od 24.3.2023 do 
9.4.2023. V stanovenej lehote neboli podané zo strany obyvateľov obce žiadne pripomienky. 
V diskusii nebol prednesený žiaden návrh. 
 
Uznesenie č. 24/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Schvaľuje: všeobecne záväzného nariadenia obce Malcov č.  2/2023 o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej 
jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, 
Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter Šoltés   
           
Za:          8                           Proti:          0                      Zdržal sa:  0 
 
 
7. Žiadosť Ing. pána Petra Džundu a pani Marianny Džundovej, obaja trvale bytom Pokroku 
14, 040 11 Košice o odkúpenie parcely C-KN č. 651/11 o výmere 40 m2 vytvorenej oddelením 
z parcely C-KN č. 651/1 o výmere 6174 m2 
 

Starostka obce opätovne poukázala na pozastavený výkon uznesenia č. 10/2023, ktorým OZ 
schválilo zámer prevodu obecného pozemku z dôvodu osobitného zreteľa, pretože podľa jej názoru 
odporuje zákonu. Starostka uviedla, že vadu predmetného uznesenia by chcela napraviť opätovným 
prerokovaním žiadosti Ing. Petra Džundu a pani Ing. Mariany Džundovej o odkúpenie 
novovytvorenej parcely C-KN č. 651/11 o výmere 40 m2. Následne poslancom oätovne predložila 
predmetnú žiadosť na prerokovanie. Novovytvorená parcela C-KN č. 651/11 o výmere 40 m2 

vznikla oddelením z parcely C-KN č. 651/1 o výmere 6174 m2, druh pozemku: Zastavaná plocha 
a nádvorie, k.ú. Malcov zapísanej na LV č. 986 vo výlučnom vlastníctve obce Malcov a to na 
základe Geometrického plánu č. 53383541-58/2022, ktorý vyhotovil dňa 11.10.2022 Ing. Branislav 
Trudič, autorizačne overeného dňa 12.10.2022 (Ing. Zlatica Molnárová) a úradne overeného 
Okresným úradom Bardejov, katastrálny odbor dňa 24.10.2022 č. G1 – 949/2022. Predmetná 
parcela je súčasťou majetkovej podstaty parcely, v doterajšom stave v evidencii registra „C“, 
parcela č. 651/1 o výmere 6174 m2, druh pozemku: Zastavaná plocha a nádvorie, vo vlastníctve 
Obce Malcov, spoluvlastnícky podiel 1/1, evidovanej na liste vlastníctva č. 986, katastrálne územie 
Malcov. Uvedený pozemok s novou výmerou, tvorí priľahlú plochu k pozemkom parc. C-KN č. 
225/3 o výmere 129 m² – zastavaná plocha a nádvorie, na ktorom sa nachádza rodinný dom súpisné 
číslo 143 vo vlastníctve kupujúcich a parc. C-KN č. 225/1 o výmere 693 m² - zastavaná plocha 
a nádvorie, na ktorom je dvor vo vlastníctve kupujúcich. Uvedené nehnuteľnosti sú zapísané na LV 



č. 473 k.ú. Malcov. Starostka uviedla, že kupujúci sú príbuznými poslanca Petra Šoltésa. Starostka 
navrhla, aby sa predaj pozemku realizoval cez osobitný zreteľ a to s ohľadom na výmeru pozemku 
a jeho polohu, nakoľko novovytvorený pozemok je pozemkom susediacim s nehnuteľnosťou vo 
vlastníctve kupujúcich.  
Po otvorení diskusie poslankyňa Mašlárová uviedla, že vo všeobecnosti nie je veľmi za odpredaj 
obecných pozemkov, ale vzhľadom na výmeru predmetného pozemku a jeho umiestnenie, súhlasí 
s tým, aby sa pozemok predal žiadateľom. Poslanec Ján Džamba taktiež uviedol, že vzhľadom na 
polohu pozemku je pre obec nevyužiteľný. Poslanci súhlasili, že ide o malý pozemok a aj 
s ohľadom na jeho umiestnenie je nevyužiteľný pre obec. Poslanci sa zhodli, aby sa predaj 
realizoval cez osobitný zreteľ. Poslanci sa zhodli, že cena by mohla byť 1 €/m2 a to vzhľadom na 
výmeru pozemku. Ďalšie návrhy ani pripomienky v diskusii už neboli prednesené. 
 
Uznesenie č. 25/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Prerokovalo: žiadosť pána Ing. Petra Džundu a pani Ing. Marianny Džundovej, obaja trvale 
bytom Pokroku 14, 040 11 Košice o odkúpenie parcely C-KN č. 651/11 o výmere 40 m2 vytvorenej 
oddelením z parcely C-KN č. 651/1 o výmere 6174 m2 , druh pozemku: zastavaná plocha a 
nádvorie, zapísaný na liste vlastníctva č. 986, vo výlučnom vlastníctve obce Malcov (podiel 1/1) na 
základe Geometrického plánu č. 53383541-58/2022, vyhotoveného dňa 11.10.2022 Ing. 
Branislavom Trudičom, autorizačne overeným dňa 12.10.2022 (Ing. Zlatica Molnárová) a úradne 
overeným Okresným úradom Bardejov, katastrálny odbor dňa 24.10.2022 č. G1 – 949/2022. 
 
B/ Schvaľuje: zámer predaja parcely C-KN č. 651/11 o výmere 40 m2 vytvorenej oddelením z 
parcely C-KN č. 651/1 o výmere 6174 m2 , druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, zapísaný 
na liste vlastníctva č. 986, vo výlučnom vlastníctve obce Malcov (podiel 1/1) na základe 
Geometrického plánu č. 53383541-58/2022 zo dňa 11.10.2022 podľa § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, teda prevod majetku obce z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa za cenu 1 €/m². Odôvodnenie predaja z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa: Predmetný pozemok je priľahlým pozemkom k nehnuteľnosti nachádzajúcej sa vo 
vlastníctve žiadateľov. Obec pozemok s ohľadom na jeho polohu a výmeru neužívala a ani 
nevyužíva. Z uvedeného dôvodu je pozemok pre obec prebytočný a nevyužiteľný. Predajom 
pozemku nebudú dotknutí a nebudú mať obmedzený prístup ostatní vlastníci susediacich 
pozemkov. 
 
C/ Ukladá: Obecnému úradu Malcov zverejniť zámer predaja pozemku na úradnej tabuli a na 
internetovej stránke obce v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 
znení neskorších predpisov. 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, 
Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter Šoltés   
           
Za:      7                               Proti:           0                     Zdržal sa:  1 (Šoltés) 
 
 
8.  Rôzne 
 
8.1. Starostka obce informovala poslancov OZ o možnosti realizácie projektu cezhraničnej 
spolupráce s mestami alebo dedinami v Poľskej republike. V rámci prípravy tejto spolupráce prídu 
dňa 25.4.2023 na návštevu do obce Malcov zástupcovia poľskej strany. Starostka uviedla, že 
v rámci návštevy by sa im ukázala obec a pripravilo by sa menšie pohostenie. Po otvorení diskusie 
starostka na dotaz poslancov uviedla o ktorú poľskú obec ide. Starostka uviedla, že by oslovila 



viacerých občanov obce, ktorí vykonávajú nejakú tvorivú činnosť a ktorých by mohla takýmto 
spôsobom zviditeľniť, chcela by s nimi navštíviť ekopark. Následne uviedla, že pri spoločnom 
obede by s nimi prerokovala možnosti vzájomnej spolupráce. Ak by bol záujem nasledovalo by 
stretnutie na poľskej strane. A až následne by obec zvážila, či pôjde do cezhraničnej spolupráce. 
Ďalšie návrhy ani pripomienky v diskusii už neboli prednesené.  
  
Uznesenie č.  26/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Berie na vedomie: Informáciu starostky obce o návšteve zástupcov poľskej strany v rámci projektu 
cezhraničnej spolupráce. 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, 
Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter Šoltés  
           
Za:           8                       Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
8.2. Starostka obce predložila poslancom OZ návrh štatútu obecnej knižnice Malcov a Knižničný 
a výpožičný poriadok obecnej knižnice. Návrh predložila z dôvodu, že doposiaľ bol poplatok za 
knižnicu upravený vo VZN č. 1/2020, avšak predmetné VZN bolo zrušené a nahradené VZN č. 
1/2023, kde už poplatok sa knižnicu nie je upravený. Ten bude následne vyvesený na internetovej 
stránke a v obecnej knižnici. 
Po otvorení diskusie poslankyňa Mašlárová uviedla výšku poplatku za knižnicu a opýtala sa 
poslancov, či súhlasia s danou sumou. Poukázala na to, že aj keby došlo k miernemu navýšeniu 
poplatku, nemá to pre knižnicu s ohľadom na počet čitateľov význam, preto navrhovala suma 
zostala tak ako doteraz. Poslanci sa zhodli, že poplatok nie je potrebné navyšovať. Ďalšie návrhy 
ani pripomienky v diskusii už neboli prednesené. 
 
Uznesenie č.  27/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ schvaľuje: Štatút obecnej knižnice v Malcove. 
B/ schvaľuje: Knižničný a výpožičný poriadok Obecnej knižnice v Malcove. 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, 
Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter Šoltés   
           
Za:           8                       Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
8.3. Diskusia 
- poslanec Ján Džamba predniesol pripomienku k tomu, že pri zabezpečovaní futbalu bol pri 
realizácii posledného zápasu na všetky organizačné povinnosti sám. Vzhľadom na to vyzval 
poslancov, aby navrhli nejaké riešenie. Starostka poukázala na kultúrno-športovú komisiu. Poslanec 
Džamba uviedol, že členovia komisie hrali futbal, preto s nimi nemohol počítať, preto by 
potreboval ešte niekoho navyše. Poslanec Džamba ďalej poukázal na to, že pred konaním futbalu 
bol na ihrisku takmer každý deň po niekoľko hodín, keďže bolo potreba pripraviť ihrisko, bránky 
a iné potrebné veci a na ne ho samého je to už veľa. Ďalej uviedol, že bude potrebné v budúcnosti 



riešiť kosenie ihriska, jeho zavlažovanie a iné potrebné práce spojené s jeho údržbou. Pani 
Kolesárová uviedla, či to nemôžu robiť zamestnanci VPP. 
Starostka uviedla, že v tomto smere nastali určité zmeny a od 17.4.2023 obci schválili len 15 ľudí 
a ďalší projekt obec pripravila na 18 ľudí a jedného človeka by vyčlenila len čisto pre TJ Javorina 
Malcov, kde by sa staral o ihriská, pričom zároveň podotkla, že ihriská nie sú zatiaľ v správe obce 
Malcov. Poslanec Džamba na to uviedol, že mu pri prevzdušňovaní ihriska veľmi pomohol Maroš 
Kravec. Starostka uviedla, že aj on je na zozname a zvažuje, že by práve jeho dala na TJ, avšak 
uviedla, že táto pozícia nie je dostatočne finančne ohodnotená a aj keby prešiel, dostal by okolo 
150,- € na mesiac. Záleží to však aj od toho, či komisia schváli obci ďalších 18 miest. Poslanec Ján 
Džamba ďalej uviedol, že aj keby tam bol človek zamestnaný na 8 hodín, mal by čo robiť, keďže je 
tam veľa roboty (napr. natretie plechov, polievanie ihriska, a pod.).  
Pani Kolesárová poukázala v súvislosti so zamestnancami VPP na situáciu v priestoroch pred 
dverami Pošty v budove obecného úradu. Starostka uviedla, že o tom vie a sa snaží situáciu 
postupne riešiť. Snaží sa ich upozorňovať a chcela by ich po 17.4.2023 rozdeliť na skupiny a každá 
skupina by vykonávala inú činnosť v inej časti obce. Starostka poukázala na to, že s nimi musí 
pracovať postupne, aby sa nejaká zmena prejavila.  
Pani Kolesárová uviedla, že obec by mala zvážiť koho si vyberie na VPP, aby mala obec z toho 
prospech. Starostka reagovala, že obci bolo zrušených 24 miest na VPP a od 17.4.2023 nastupujú 
15 a uvidí sa koľko ľudí bude schválených ÚPSVaR od 1.5.2023. Starostka ďalej uviedla, že každé 
2 týždne sa chodí na osadu s tým, že sa zruší veľkokapacitný kontajner, nakoľko sú s ním spojené 
veľké náklady, pričom obec má v cene menšie kontajnery. Poukázala na problém s odpadom na 
miestnej osade, kde občania obce svoje koše vyhadzujú do tohto veľkokapacitného kontajnera 
a následne pri pravidelnom zbere komunálneho odpadu, majú z tohto dôvodu svoje koše prázdne. 
Predstavuje to zvýšené náklady pre obec. Poukázala aj na iné problémy, pričom uviedla, že je to 
hlavne o komunikácii s nimi, aby vedeli, že ak si budú plniť svoje povinnosti, bude obec reagovať 
na ich požiadavky. Pani Kolesárová sa následne opýtala odkiaľ vzniká všetok ten odpad. Starostka 
poukázala na to, že vidí problém hlavne v tom, že ľudia vozia a rozdávajú veci na miestnej osade. 
Poslankyňa Poláková opätovne poukázala na problémy s odpadom a výnosom košov. 
Pani Kolesárová sa opýtala, či obec plánuje nejaký kontajner napríklad 2-krát do roka, kde by mohli 
občania vyhodiť napr. staré matrace, nábytok a pod.. Starostka obce uviedla, že sa týmto na obci už 
zaoberali a zároveň uviedla, že sa obec zapojila do projektu na koše, nakoľko mala obec dobré 
výsledky v triedení odpadu. Požiadavka bola na minimálne 30% a obec mala 43%. Ak by bol 
projekt úspešný zmizli by z obce teraz používané sáčky a umiestnili by sa tieto koše.   
Pán Sviatkovský poukázal na potrebu realizácie zberného miesta, nakoľko v rybnom je okolo 
potoka veľa odpadu. Navrhol, aby sa miestna osada vyčistila a dali sa im normálne malé koše. 
Starostka reagovala, že zberný dvor sa riešil, avšak podľa územného plánu mal byť umiestnený pri 
požiarnej zbrojnici, čomu poslanci OZ nie sú naklonení aj z dôvodu prípadného hluku a prachu. 
Preto začala rokovania s predsedom PD ohľadom vhodného miesta pre zberný dvor. Predseda PD 
ponúkol na odkúpenie pozemky pod „Bioplynkou“, pričom obec by ju musela následne na vlastné 
náklady odstrániť. Starostka uviedla, že toto riešenie by bolo mimoriadne nákladné pre obec, preto 
vstúpila do rokovaní s gréckokatolíckou cirkvou, aby obec získala aspoň pozemky pri PD. Uviedla, 
že je to všetko v štádiu riešenia. 
Pán Džunda poukázal na to, že by sa v komunikácii so starostkou malo zachovať vykanie, keďže je 
verejným činiteľom a ide o verejnú schôdzu. Taktiež poukázal na potrebu vytvorenia zberného 
dvora. Starostka na to reagovala, že sa to rieši, avšak obec nemá k dispozícii vhodné pozemky. 
Pán Kaľata poukázal na problém s voľne sa pohybujúcimi psami po obci. Taktiež poukázal na 
problém s odpadom na pozemkoch pri stredisku PD na ceste na Poľnárov. Poslanci poukázali na to, 
že je tam kamera a už viackrát apelovali na to, aby sa tento problém riešil. Poslankyňa Gduľová 
uviedla, že v súvislosti s odpadom všetko závisí od ľudí, ako sa pri nakladaní s odpadom zachovajú. 
Poslanec Ing. Reviľak taktiež poukázal na vyhodený odpad v danej oblasti (záchodové misy, 
pneumatiky, suť, zdochnuté psy) a uviedol, ž to svedčí o charaktere ľudí. Ďalej uviedol, že málo 



ľudí sa obracia v tomto smere na obec a potom si to riešia po svojom, a zbavia sa odpadu tak, aby 
o tom nikto nevedel.  
Pám Kaščák poukázal na počet nelegálnych skládok a skutočnosť, že ľudia vytvárajú ďalšie, preto 
považuje vybudovanie zberného dvora za nevyhnutné, a ak by aj zberný dvor nebol, aby sa určilo 
miesto, kde by sa mal odpad vyhodiť. Poslankyňa Poláková uviedla, že v obci Čirč majú len zberné 
miesto, bez zberného dvora, kde občania dávajú odpad. 
Pán Kramár poukázal na to, že myšlienka zberného dvora je dobrá, avšak je potreba rozmýšľať čo 
ďalej, ako sa stým odpadom následne naloží. Uviedol, že napríklad na betón by sa mohla zavolať 
drvička, ktorá betón podrví a dokonca sa môže suť následne predať. Starostka opätovne uviedla, že 
problémom ostáva to, že obec nemá vhodný pozemok na jeho realizáciu. Pán Kramár uviedol, že sú 
viaceré možnosti ako to riešiť.  
Poslanec Ing. Reviľak sa stotožnil s názorom pána Kramára ohľadom toho, ako obec následne 
naloží s odpadom zo zberného dvora. Poslanci a starostka sa zhodli, že dôležité je získať vhodný 
pozemok a pokým sa tento problém nedorieši, bude sa realizácia tohto projektu predlžovať. 
Poslanec Ing. Reviľak poukázal na to, že v obci sa šíri informácia, že zberný dvor by mal byť za 
miestnou reštauráciou, preto by chcel uviesť na správnu mieru, že to nie je pravda a niečo také 
nebolo vôbec v pláne.      
Starostka obce poukázala na to, že obec má rozpracované 4 výzvy (havarijný stav školy, vybavenie 
kuchyne KD, výzva na odpadkové koše). 
Pán Kramár sa opýtal v akom stave je riešenie ČOV. Starostka uviedla, že ak bude výzva v júni 
s realizáciou by sa v obci začalo ako prvou na zozname. Starostka následne uviedla, že čaká na 
kanalizáciu, aby potom mohla robiť cesty, nakoľko teraz ich robiť nemôže, keďže by ich nemohla 
potom 5 rokov prekopať. Ďalej informovala, že polovica cintorína je vo vlastníctve obce (prebieha 
zápis na KN) a vstúpila do rokovania s gréckokatolíckou farnosťou ohľadom získania aj druhej 
polovice cintorína. Potom by išla obec do oplotenia cintorína. Ďalej uviedla, že obec dostane 
dotáciu v rámci PHSR cca 7800,- €.  
Poslanec Ing. Reviľak poukázal na veľkosť kompostéra na cintoríne a že by bolo vhodné ho doplniť 
o ďalší kompostér. 
Pani Kolesárová sa následne opýtala v akom štádiu je ihrisko, ktoré sa prejednávalo na predošlom 
zastupiteľstve. Starostka uviedla, že obec chcela realizovať ihrisko, ktoré by pozostávalo z cvičiska, 
dopravného ihriska, v zime by sa na ňom robil ľad a pump-trackovej dráhy. Poukázala však na to, 
že na minulom zastupiteľstve boli obyvatelia bytových domov proti vybudovaniu tohto ihriska. Pani 
Kolesárová uviedla, že je zlé ak sú ľudia proti ihrisku a obec by mala nájsť zlatú strednú cestu ako 
vyhovieť rodičom a deťom v obci a aj ľuďom, ktorí s výstavbou ihriska nesúhlasia. Poslankyňa 
Mašlárová sa následne opýtala, ako to vnímajú občania ako rodičia. Pani Kolesárová uviedla, že je 
veľmi rada, že sa v obci niečo robí a ona by umiestnila ihrisko umiestnila pri zmrzline.  
Pán Kaľata poukázal, že by ďalšie ihrisko mohlo vybudovať aj na pozemku za vodou. Pani 
Kolesárová sa opýtala na pozemok pri chate pri TJ. Starostka uviedla, že je to pozemok vo 
vlastníctve Lesov SR a vo vlastníctve obce je len úzky pás, kde by chcela obec v budúcnosti 
vybudovať amfiteáter. Pozemky by však chcela od Lesov SR získať. 
Starostka opäť vysvetlila do akého ihriska chce obec ísť, aby tam neboli žiadne búdky, kde by sa 
mohli ľudia zhromažďovať, len rovná plocha. Poukázala však na silný odpor obyvateľov bytoviek. 
Pán Kaščák na to reagoval, že či v parku teda potom ostanú len stromy. Starostka uviedla, že aj 
územný plán v danej oblasti počíta s ihriskom, a že poslanci na minulej schôdzi apelovali na 
obyvateľov, aby trošku ustúpili zo svojich postojov. Pani Kolesárová uviedla, že je jej ľúto, že staré 
ihrisko sa premiestnilo dole ku krčme. Poukázala na stav preliezok, kolotočov a hojdačiek 
v materskej škôlke a zároveň aj na stav nových lavičiek, ktoré sú v súčasnosti poškrabané. Pán 
Kaščák uviedol, že taktiež si myslí, že bola veľká chyba premiestniť vybavenie ihriska na dolný 
koniec ku krčme. Starostka uviedla, že nové ihrisko by bolo oplotené, zabezpečené kamerou 
a uzamykalo by sa večer.  



Starostka uviedla, že z Úradu vlády má informáciu, že v septembri by mala byť výzva na komasáciu 
pozemkov pod rómskymi osadami. V rámci tohto by chcela vybudovať ihrisko aj v blízkosti 
rómskej osady.  
Pán Kaščák poukázal na vzťahy občanov v obci. 
Pán Džunda poukázal na to, že multifunkčné ihrisko, ktorého výstavba momentálne prebieha, bolo 
schválené ešte za predošlého zastupiteľstva. Starostka na to reagovala, že obec na multifunkčné 
ihrisko prispieva sumou 80.000,- €, pričom teraz by išlo o 100% krytie z dotácie. Pán Džunda 
uviedol, že na minulej schôdzi ho starostka vyzvala, aby reagoval na výstavbu ihriska, kde on 
uviedol, že by sa mohlo postaviť v areáli škôlky, ktorý je oplotený a teda by bolo ihrisko 
zabezpečené. Starostka reagovala, že územný plán to nedovoľuje a na jeho zmenu by musela obec 
minúť značné finančné prostriedky. Pán Džunda oponoval, že v škôlke je detské ihrisko, sú tam 
preliezky, hojdačky a opýtal sa aká by bola zmena, ak by sa tam vybudovalo nové ihrisko. 
Poslankyňa Mašlárová uviedla, že problém je v tom, že obec nemôže v rámci projektu žiadať 
peniaze na ihrisko na mieste, ktoré je vedené ako plocha občianskeho vybavenia, projekt by sa 
neschválil.  
Pán Kaľata uviedol, že by chcel po dokončení multifunkčného ihriska viesť v obci atletický krúžok 
a následne realizovať v obci preteky. V rámci neho by chcel zapojiť aj Rómov, lebo vidí, že situácia 
s Rómami je horšia po tých rokoch, ktoré bol mimo obce. Chce, aby aj ich obec viac zapájala do 
života v obci a obecných akcií. Prítomní sa zhodli, že práca s nimi je veľmi ťažká, ale je potrebné 
s nimi aj napriek tomu pracovať. 
Pán Kramár mal dotaz ako sa postupuje s prisťahovalcami s iných dedín, ktorí nemajú v obci trvalý 
pobyt. Starostka obce uviedla, že trvalý pobyt nemôže zapísať osobám, ktoré jej predložili, že 
vlastnia len ornú pôdu. Ďalej uviedla, že by chcela realizovať cestu na miestnej osade. Následne 
uviedla, že viacerí obyvatelia na miestnej osade prejavili záujem o kúpu pozemku, aby si 
zabezpečili vodu a elektrickú energiu. Pán Sviatkovský poukázal na to, že sa na osadu zvážajú 
maringotky. 
Pán Ontek uviedol, že otázku legalizácie bývania Rómov v obci Zborov sa rieši tak, že sa nelegálne 
stavby búrajú, obyvatelia šetria peniaze, obec im následne predá pozemok a na tom mieste si 
postavia legálne stavbu. Starostka uviedla, že o tomto projekte už komunikovala a obec by oň mala 
záujem, rok by sa monitorovali rodiny, ktoré by si sporili určitú sumu, nesmeli by mať tieto rodiny 
dlhy a následne by si sami stavali domy cez úver, ktorý by im bol poskytnutý. Išlo by asi o 5 rodín 
na začiatok.  
Pani Kolesárová uviedla, že keďže jej dcéra ide do školy, chcela by poukázať na to, že rodičia 
z okolitých dedín dávajú deti radšej do škôl do Bardejova alebo Kružlova, pričom obec Malcov má 
výborne vybavenú školu, ktorá má čo deťom ponúknuť. V minulosti do ZŠ Malcov chodilo viacej 
detí z okolitých dedín, pričom škola nebola, tak dobre vybavená ako teraz. Vyzvala obec, aby sa 
túto situáciu pokúsila nejako riešiť.  
              
 
15. Záver 
 
Starostka poďakovala prítomným za účasť na rokovaní a rokovanie OZ ukončila o 19.30 hod.  
 
 
Overovatelia:   
 
                                                                                                       Ing. Andrea Lazorová  
                                                                                                               starosta obce 


